1. Please take out the battery first, and then put the product in the packing box or dry vessel if not in use for a long time, so as to avoid damp.

2. Keep the batteries in dry and cool places, don't store the batteries with metals, otherwise electricity leakage, short circuit and battery leakage will occur

3. This product is precision electronic device, don't open its case for any reason on your own, if the product malfunctions due to it, you will no longer enjoy the factory warranty.

Ⅲ.Infinite sustainer device's functions:







Infinite Sustainer Device

.IGE-01 Owner's Manual





I .Product's characteristics:

reference.

JGE-01 is an user-friendly infinite sustainer device specially designed for quitar devotee. 2 sustainer effects are available, facilitating performance nicely.

Manuals

Thank you for purchasing this product!

operating this product, and keep it for future

In order to use this product properly and safely.

please read this owner's manual carefully before

It's pearly white, with ergonomic design, streamlined contour and comfortable handling. 2 magnetic coils are used, bringing out unique sustainer effects. It's made of polyamide, so quite durable.

IV. How to operate?

Put the infinite sustainer device gently on the strings, then turn on the switch, and you can get the sustainer effects.



2 sustainer effects are available for this infinite sustainer device:





- a. Turn the switch upwards, you can get the normal effect.
- b. Turn the switch downwards, you can get the overtone effect.

Note: please the turn the switch in the middle position when not in use(it's off).

V.Change the battery:

If you feel the sustainer effects becomes weak when using it, it might be that the battery is about to be used up, and it's time to change the battery, please proceed according to the procedures as below:

1

1. Open the battery cover.



- 2. Take out the old battery.
- 3.Install the new battery, and then close the battery
- 4. Turn on the switch, and the blue indicator is on, which means it works normally.

VI.Packing list:

- 1. JGE-01 pedal 1PC
- 2. 9V battery 1PC
- 3. Owner's manual

JOYO TECHNOLOGY CO., LTD

Address: 2/F, Lushi Industry Building, 28th District, Bao'an, Shenzhen, 518101 China.

www.joyoaudio.com Email:info@joyoaudio.com Tel: 0086-755-29765381

nly for your information, subject to the actual products.

无限延音效果触发器

JGE-01 用户使用说明





请详细阅读本使用说明书和保管好本说明书以供 必要时查阅。

感谢购买我们的产品!

为了您的安全和能更快地熟练使用产品,使用前 请先详细阅读并理解本说明书中所有的安全与使用说 明。本说明书内容仅用于使用说明,可能与实际操作 本产品时有所不同。

一、产品特点:

JGE-01是一款专门为吉他爱好者设计的无限 延音效果触发器.本产品使用方便,可以提供两种不同 的延音效果,为演出和表演增添色彩,是吉他爱好者不 可多得的好帮手。

珍珠白色,简洁高雅,人体工程学设计,手感舒 适,双线圈拾音,声音更自然,两种延音效果,演 绎更精彩,高强度工程塑料,产品经久耐用。

四、操作说明

将无限延音效果触发器轻轻放置在琴弦上,打开 开关,即可实现延音效果,



无限延音有两种效果:

a.开关打到后方,普通效果

b.开关打到前方,泛音效果





注意:不使用时请把开关打在中间位置(关机状态)

五、更换电池:

使用时感觉无限延音效果不明显,电池的电量有 可能不足,此时需要更换电池,操作步骤如下:

1.抠开电池盖。



- 2.取出旧的电池。
- 3.将新的电池装入盒内,并扣上电池盖。
- 4.打开开关,蓝色指示灯亮即表示可以正常工作。

六、包装明细:

- 1. 主机
- 2.9V电池
- 3. 说明书

Guitar 🗐 mps

- 1.如果长时间不使用,请取出电池,将产品放置在包装盒 或者干燥容器中,以防止受潮。
- 2.电池保存在干燥阴凉的环境,不要将电池和金属物 存放在一起,否则会造成电池漏电,短路甚至漏液。
- 3.本产品属于精密电子器件,请勿擅自打开更改,若由此 引起产品损坏,厂家不予以保修。

三、无限延音效果器功能说明:



- 1. 开关
- 2. 电池盖
- 3. 指示灯



2

卓乐产品服务政策

- 、在正常使用产品过程中,如果产品出现非人为损坏的性能故障,自购买之 日起,消费者享有保修服务,保修期为12个月。
- 二、有下列情况之一者,消费者不能享受保修权益。 1、人为损坏;2、超过保修期;3、无保修卡及有效发票,但能够证明产品在 保修期内的除外;4、保修卡与产品型号不符,或保修卡被涂改;5、未按说明 书要求使用、维护、保养而造成产品损坏;6、未经卓乐公司授权,擅自拆

三、卓乐服务信息

消费者服务热线:0755-29765390 更多信息请访问: www.joyochina.cn

卓乐产品保修卡

	十小/ 叫小沙 ト						
I	产品型号		SN号码				
	用户信息	姓名	购机日期				
		电话					
		地址					
		发票号码					
	销售单位信息	名称 (加盖公章)					
		地址					
		电话					

产品合格证				
检验	结论」	合格		
检验	员号_	QC 01		
日	期_			

品牌:JOYO 名称: 无限延音效果触发器 执行标准:QB/T 4324-2012

制造商: 深圳市卓乐科技有限公司

地址: 广东省深圳市宝安28区新安三路陆氏工业大厦2楼

邮编:518133

售后服务热线:0755-29765390